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Møteinnkalling / Agenda 
FNF Haugalandet 
 
Dato: Mandag 16. november kl. 18 – 20:30 
Sted: På Bytunet hos Haugesund Turistforening 
  
Til stede: 

Haugesund Turistforening (HT) -  
Naturvernkomiteen v. Sven Oscar Larsen, Karl Andreas Knutsen, Erik Brinchmann, og 
Johan Rinck 
Daglig leder, Tore Haugen 

 HIL Orientering – Sverre Bakkevig 
 Naturvernforbundet Haugalandet – Ineke de Rezende 
  
Forfall: 

NJFF foreninger, NOF Haugaland, Haugesund Kajakklubb, Syklistene, speiderne 
Ordstyrer: 
 Sven Oscar Larsen  
Referent: 
 Emily Halvorsen, koordinator 
 
SAKER 

1/20 Dagsorden  
- Ingen kommentar til innkalling eller saker til eventuelt 
- Referat fra sist møte 27. mars 2019 – godkjent 
- Møter i 2021 – ved behov 

 
2/20 Runde rundt – o-saker + oppfølging 

- HIL Orientering – Sverre orienterte om bla. ny hytte i Djupadalen som nå er reist utvendig. 
Området rundt brukes allerede av barnehager mm. Hytta skal kunne brukes av flere enn HIL. 
Rogaland O-krets har ikke vært aktiv i FNF de siste årene. Oppfølging: Sverre tipser 
kretsstyret  

- Naturvernforbundet Haugalandet er nå godt etablert med flere frivillige og aktiviteter. Ineke 
orienterte. Hun er styreleder på Haugalandet og har midlertidig, deltids jobb for prosjektet 
‘Plast i skole og barnehage’. NVF er med i Broen til Framtiden som hadde godt besøkte 
arrangement i Haugesund og Stavanger i høst.  
Friluftslivets dag ble avlyst pga. korona. NVF Haugalandet akter å være tilbake med flere 
fuglekasser i 2021. I 2019 ble 200 stk. snekret på 2 timer.  
Vellykket kråkeaften avholdt med bla. Øyvind Gjerde fra NOF i Stavanger. 
Naturrestaurering på Årabrot drives av ildsjeler i nabolaget. 

- Tore er nyansatt daglig leder i Haugesund Turistforening og orienterte om drift av HT i 
koronatider. DNT har ikke opplevd noen smitteutbrudd overhode på hyttene. Sommeren gikk 
veldig bra og de nye Flokehyttene er oppbestilt og allerede viden kjent. 
Vibrandsøy er underveis. Målet er å bli kystens ‘Djupadal’. Både Vibrandsøy og Ryvarden 
med Flokehyttene, samt Utsira og Geitungen passer godt inn i DNTs satsing på kystfriluftsliv.  

Det blir også satsing på mer aktivitet på Olalia. 
HT har plan for ny tilsatt som skal ha ansvar for målrettet arbeid med inkludering.  

Diskusjon og innspill: Spørsmål om mulighet for samarbeid med NVF og NAV på Vibrandsøy.  
Forslag om O-kart på Vibrandsøy.  
Oppfølging –Kalland og Ineke kontakter Haugesund Kajakklubb om mulig FNF kontakt.  
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3/20 Plan for Byheiene – Haugesund og Tysvær – hva skjer? 

Emily orienterte om Kommunal planstrategi for Haugesund. Der omtales bla. plan for 
Byheiene. Oppstart av planarbeidet har blitt utsatt flere ganger. FNF Haugalandet bør helst 
bli involvert før arbeidet starter opp igjen.  

Kalland orienterte om møte med varaordfører og midler til vedlikehold, mm. 
Samarbeid om stier i heiene og mulighet for å gå ‘tørrskodd’ er ønskelig. HIL er i gang med et 
kloppeprosjekt. 

Oppfølging: Alle følger med på planprosesser for Byheiene og andre planer som omhandler 
blå-grønn struktur. Kalland etterlyser møter i kommunens friluftsforum. 

 
4/20 Vindkraft – O-sak 

- Erik orienterte om status for Stortingsmelding og vindkraftverkene, Gismarvik, Tysvær, 
Dalbygda. Tysvær er i full anleggsdrift tross mange brudd på lover/reglement. Hastverk pga. 
konsesjonskrav mht. hubro. Gismarvik blir 3 turbiner x 200 m, statlig plan. Dalbygda mangler 
tilknytning, grunneiere går antagelig ikke videre mot Solvinds (25% eier) ønske. 

- Stortingsmeldingen: Innstilling i energi- og miljøkomite 24. november, behandling på 
Stortinget 3. desember, statsbudsjetter 7. desember, Stortingets behandling av budsjett 14. 
desember. Den viktigste endringen er at plan- og bygningsloven skal gjelde for arealdelen av 
prosjektene fra nå av.  

- Diskusjon om andre utfall av stortingsmeldingen og veien videre; må følge med på 
prosjektene og 12 års grense (evt. ny 5 års)  for å planlegge/stille garanti for nedleggelse. 
Dette må kreves.  

- Oppfølging ang. mulig valgkamp tiltak om vindkraft m.m.; Emily lager oversikt over 
stortingskandidater pr. parti.  
 

5/20 Ny 420 kV ledning Blåfalli - Gismarvik  
- Naturvernkomiteen i HT orienterte – har hatt møter med kommunene. HT har etterlyst 

behandling av sjøkabelalternativ. Det er behov for nytt møte med Statnett + fagfolk. 
Oppfølging: HT jobber videre og sender uttalelse innen fristen 14/12. 

 
6/20 Storsamling for FNF Rogaland – på Haugalandet 29. – 30. januar på Ryvarden 

- Emily orienterte og ba om innspill til program. Diskusjon og forslag om 
naturforvaltere/miljøvernrådgivere på Haugalandet. Oppfølging: Emily kontakter 
kommunene og lager utkast til program og invitasjon.  
 

7/20  Diverse og o-saker  
- Kalland orienterte om ulovlig landbruksveg i Øyno  
- Emily orienterte om FNF Rogalands behandling av nydyrkingssaker. Siste er to saker på 

Karmøy.  
Konklusjon/oppfølging: Emily holder Ineke informert om saker på Haugalandet.  

- Emily orienterte om Webinar om klimatilpasning og om drikkevann i Haugesund – 
interessant spesielt for Naturvernforbundet og NJFF. 

 
8/20 Eventuelt  

Ingen saker 

https://www.miljodirektoratet.no/aktuelt/arrangementer/2020/oktober-2020/klimatilpasning-drikkevann-i-et-endret-klima/

